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DAGSORDEN 

# Punkt  Uddybning Referat og tidsguide (punkt færdig) 

1 Turen rundt i 

Børnenes Allé 

15 Hvordan går det i 

helheden, set fra ledere- 

og medarbejderes 

perspektiv? 

17.15 

Der er mange børn i børnehave og vuggestue, men der er 

stadig plads. Hvis søgningen fortsætter, kan der komme 

udvidelse af kvadratmeter på tale. 

Arbejdstilsynet var på besøg 2. januar – huset var grundig 

forberedt, alt gik godt. 

Der blev afviklet en vellykket arbejdsdag i lørdags, flot 

resultat – 7-8 forældre dukkede op. 

Der er fokus på førstehjælp i gruppen. 

Skolen er i god trivsel, elever er gode medspillere og 

personalet gør et godt stykke arbejde med faglighed og 

skolekultur. Der er kommet nye elever til fra Kibæk, det 

er meget positive historier – måske vi kan hjælpe flere 

familier? 

Der er stadig ikke afklaring på sekretær-ansættelse, vi 

afventer samarbejdspartnere. Indtil videre har Peter 

opgaverne i godt samarbejde med forvaltningens 

administrative personale. Skolen vil yderligere ansætte en 

løst tilknyttet vikar med en del ugentlige timer. 

74 elever pt., vi gør en særlig indsats for at trække børn til 

den 0. klasse, der starter sommeren 2024 – det bliver en 

lille årgang, hvis vi ikke får flere elever i den klasse. Ellers 

ser søgningen pæn ud, vi holder niveauet, et godt stykke 

fra bundgrænsen. 



SFO er i trivsel med 44 børn. God forandring efter jul, 

hvor der er kommet mere ro på, god leg, fordybelse – når 

først børnene bliver sat i gang med det, de gerne vil. 

Vi har besluttet at spare på rengøring, klarer mere selv. 

SFO’en skal ikke længere være certificeret DGI-institution, 

men i stedet fokusere på udepædagogik. 

Vi skal fremover have pasningsgaranti, så alle børn har et 

sted at blive passet – også i de uger, vi plejer at have 

lukket. Det bliver løst i regi af Distrikt Øst. 

2 Værdier og 

regelsæt 

20 Drøftelse af, hvordan vi 

tydeliggør værdier og 

regler, og input til værdi-

diskussion i helheden. 

17.35 

Vi tager punktet senere, hvor forventninger til indhold er 

afstemt. 

Temaet er: 

Det kræves ved lovgivning, at forældre kender skolens 

regelsæt. Vi arbejder med det i helheden også, for noget 

er fælles stof. 

Vi har brug for at konkretisere, især de brede og 

almindelige begreber som fx ”fællesskab”, gøre 

information let tilgængelig og overskueligt (ikke for 

mange ord). 

Vi skal beskrive det, der faktisk sker – idealer og 

virkelighed skal lægge tæt op ad hinanden. 

3 Evaluering af 

julestue og 

juleklippedage 

10  17.45 

Rigtig god julestue, skolen vil gerne være med igen i år. 

Klippedage er gået godt, skolen har afholdt den bedste af 

slagsen i mange år med æbleskive-café (gentages) – god 

tilslutning og god stemning overalt. 

4 Navneændring 

for børnehave 

og vuggestue 

20 Beslutningspunkt. Vi er 

blevet pålagt at ændre 

navn, da vores 

nuværende er for langt. 

18.05 

Vi står pt. med to institutionsnumre, det må vi ikke. Pt. 

ved man ikke (administrativt), at vi har en vuggestue. Der 

må maksimalt være 25 bogstaver i vores nye navn. 

Der drøftes mange muligheder, beslutning træffes næste 

gang med underskrift. 

5 Pædagogisk 

dag 

30 Drøftelse. 28. april 
afholdes pædagogisk dag, 
og alle børn skal 
aktiveres/passes på 
anden vis. Dette er 
forældrene i bestyrelsens 
ansvar. Ideer lægges på 
bordet. 

18.35 

Gode ideer til dagens indhold. Vi undersøger mulighed for 

at besøge erhverv ved vestkysten, bruger RKSK 

Naturbussens klippekort-ordning (skole). Peter bestiller 

på forhånd, forespørgsel er sendt i skrivende stund. 

Vigtigt at en del forældre har mulighed for at sætte dagen 

af, så det kan blive en god tur for skoleeleverne. 



Vi har tradition for, at forældre lykkes med at finde 

pasning, så vi kan holde dagtilbud helt lukket – det 

samme med SFO. 

6 Børn i 

helheden – 

indskrivning 

20 PR for vores Fjelstervang 
Helhed – Børnenes Allé, 
især med henblik på 
årgang 2018. Drøftelse af 
muligheder og ønsker. 

18.55 

Vi drøfter muligheder, er enige om ikke at holde os 

tilbage, hvis forældre ønsker vores skole- og dagtilbud. 

Peter prøver med mere video-content. 

Der er en PR-gruppe på vej i byen, vi hører mere efter 

fælles foreningsmøde. 

7 Evt. og 

punkter til 

næste gang 

5  19.00 

Bænke har løse brædder, René Pedel skal have repareret. 

OBS på, at pedel også skal være i børnehaven, ansat som 

pedel for helheden, og fordelingen skal være nogenlunde 

fair. 

Kommende møder, alle fra 17-19 

27/2 

28/3 

17/4 

15/5 

28/6 

 

 

 


